
Porada  členů  VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  Klatovy,
konaná  dne  29. 3. 2022  v  kavárně  hotelu  Rozvoj  v Klatovech
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N Á V R H    N A    U S N E S E N Í
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

schvaluje

09/22. Zapisovatele zápisu Ladislava Kaisera - 29 hlasů pro.
10/22. Ověřovatele zápisu:

p. Bohumíra Bucifala DiS. a p. Milana Klečku - 27 hlasů pro.
11/22. Skrutátory porady a to: vedoucí Bc. Petru Pytlovou DiS.,
           pí. Janu Živčákovou, Michaelu Valešovou DiS. a
           Blanku Hrachovou - 27 hlasů pro,

- 1 hlas se zdržel.
12/22. Program dnešního jednání   - 27 hlasů pro.    
13/22. Čerpání rozpočtu OSH za rok 2021 - 27 hlasů pro,

- 1 hlas proti.
14/22. Návrh na usnesení - 28 hlasů pro.

ukládá

06/22. Starostům  okrsků,  předat  všechny  materiály, které  dnes  na  jednání obdrželi,  jednotlivým
sborům  a  okrskům  a  to:
- Zpravodaj OSH č. 1/2022,
- Čerpání rozpočtu za r. 2021,
- Pozvánky na zasedání Aktivu „ZH“,
- Přihlášky na okrskové soutěže,
- Startovní listinu,
- Pozvánky pro postupující z okrskových kol do obvodových kol,
- Organizační zabezpečení soutěže žen a požárního sportu,
- Členské průkazy do sborů.

žádá

01/22. Členy VV, OR a okrsků o zajištění a včasné nahlášení termínů oslav konaných k výročí založení
jednotlivých sborů.

02/22.  Členy VV, OR a okrsků o účast na oslavách výročí založení jednotlivých sborů.

bere na vědomí

23/22. Kontrolu plnění úkolů z usnesení z posledního společného zasedání, kterou provedl starosta OSH 
p. Jaroslav Šimáček.

24/22. Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o činnosti VV OSH od posledního společného zasedání
k dnešnímu dni.

25/22.  Zprávu  vedoucího  ORR  nám.  starosty  OSH  p.  Josefa  Nohy  o  činnosti  ORR  od  posledního
společného zasedání k dnešnímu dni.

26/22. Zprávu zástupce vedoucí ORŽ pí. Moniky Mužíkové o činnosti ORR od posledního společného
zasedání k dnešnímu dni.

27/22.  Zprávu  náměstka  starosty  OSH  a  ved.  ORM  Bohumíra  Bucifala  DiS.,  o  činnosti  ORM  od
posledního společného zasedání k dnešnímu dni.



28/22. Zprávu zástupce ORP p. Pavla Kandra o činnosti ORP od posledního společného zasedání 
k dnešnímu dni.

29/22.  Zprávu  ved.  OROO  p.  Alberta  Jíry  o  činnosti  OROO od  posledního  společného  zasedání  k
dnešnímu dni.

30/22. Zprávu předsedy OKRR p. Václava Laška o čerpání rozpočtu za r. 2021 a zprávu o činnosti OKRR
v r. 2021.

31/22. Seznámení se Zpravodajem OSH č. 1/2022, které provedl starosta OSH  p. Jaroslav Šimáček.
32/22. Seznámení s materiály určenými pro okrsky a pro jednotlivé sbory OSH, které provedl starosta

OSH p. Jaroslav Šimáček.
33/22. Zprávu p. Václava Drhy, vedoucího Aktivu zasloužilých hasičů o činnosti aktivu v roce 2021 

a nástinu akcí pro rok 2022.
34/22. Seznámení s návrhem na hospodaření OSH na r. 2022, které provedl předseda OKRR p. Václav

Lašek.
35/22. Diskusní příspěvek ředitelky HVP Ing. Ivety Beněš Korunkové.
36/22. Diskusní příspěvek starosty KSH p. Josefa Černého. 
37/22. Dotaz p. Pavla Bači na cenu akcie a dividendy HVP.
38/22. Odpověď p. Václava Laška předsedy OKRR na dotaz p. Pavla Bači.
39/22. Odpověď Ing. Ivety Beneš Korunkové ředitelky HVP na dotaz p. Pavla Bači.
40/22.  Informaci  Bohumíra  Bucifala  DiS.,  o  způsobu  soutěže  PHL,  konané  jako  Memoriál  Václava

Bucifala v Sušici. Nebude se konat dle pravidel OSH, ale dle pravidel požárního sportu. 
41/22.  Informaci  starosty  OSH  p.  Jaroslava  Šimáčka  pojednávající  o  navýšení  členských  příspěvků,

datových stránek aj.
42/22. Diskusní příspěvek p. Josefa Veitha, čestného starosty OSH, ohledně členských příspěvků.

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..…. ………….……………………...
Bohumír Bucifal, DiS.     Milan Klečka

Zapsal: Ladislav Kaiser V Klatovech dne 29.3.2022



Z Á P I S

z porady členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH Klatovy,
která se konala dne 29. 3. 2022 v kavárně hotelu Rozvoj v Klatovech.

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Poradu  zahájil a řídil nám. starosty OSH p. Josef  Noha. Přivítal všechny přítomné členy výše uvedených
orgánů OSH Klatovy a hosty: p. Josefa Černého starostu KSH, p. Josefa Veitha náměstka starosty KSH,
p.  Jaroslava  Šimáčka  starostu  OSH,  náměstky  starosty  OSH,  vedoucí  OR  OSH,  p.  Václava  Drhu
vedoucího AZH, p. Václava Laška předsedu OKRR a Ing. Ivetu Beneš Korunkovou ředitelku HVP. Poté
následovalo uctění památky zemřelých bratrů a sester minutou ticha povstáním.

Následovala volba skrutátorů. Navrženy a všemi hlasy schváleny byly: Bc. Petra Pytlová, DiS. vedoucí,
dále  pí.  Jana   Živčáková,   Michaela  Valešová,  DiS.  a  Blanka  Hrachová.  Dalším  bodem byla  volba
zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Zapisovatelem byl navržen a zvolen p. Ladislav Kaiser, ověřovatelé
zápisu  byli  navrženi  p.  Bohumír  Bucifal,  DiS.  a  Milan  Klečka.  Dále  p.  Noha  seznámil  přítomné  s
programem zasedání. Poté nechal o programu hlasovat. Program byl schválen většinou hlasů.

Předsedající předal slovo starostovi OSH p. Jaroslavu Šimáčkovi, který omluvil plk. Ing. Aleše Bucifala
ředitele ÚO Klatovy HZS PK, který se nemohl ze služebních důvodů dnešní společné porady zúčastnit.
Připomněl válku mezi   Ruskem a  Ukrajinou.  Věří  v  blízký  konec této  války.  Poté  provedl  kontrolu
usnesení z poslední porady. Úkoly  byly  splněny. 

Předsedající Josef Noha opět vyzval starostu OSH p. Jaroslava Šimáčka o přednesení zprávy o činnosti
VV OSH za uplynulé  období. Starosta  OSH p. Jaroslav  Šimáček se ujal slova a podrobně seznámil
přítomné s jednáním VV OSH za období od posledního společného zasedání k dnešnímu dni. Řekl, že
činnost VV i OR byla slabší než v uplynulých letech a to hlavně z důvodu nemoci  COVID 19, což nás
značně  ovlivnilo. Zápisy z činnosti VV a jednotlivých OR OSH si může každý člen našeho sdružení
stáhnout ze stránek OSH Klatovy.

Slovo si vzal vedoucí ORR p. Josef Noha a krátce hovořil o činnosti této OR. Připomněl termíny konání
soutěží  v rámci OSH a KSH. Dále připomněl soutěž PHL v Habarticích, která je ve stejný den jako
okresní kolo mužů a žen v Bystřici nad Úhlavou. Začne tedy od 14.00 hodin, soutěžní družstva soutěžící
v okresním kole v Bystřici se mohou do Habartic přesunout a zasoutěžit si i  zde o body v PHL. Při
soutěžích  se  budou   kontrolovat   členské  průkazy  a  fotografie  na   nich.  Také  se  zmínil  o  školení
rozhodčích pro soutěže dle pravidel OSH Klatovy. Termíny a místa jsou uvedeny ve Zpravodaji č. 1/2022.

Předsedající předal slovo p. Bohumíru Bucifalovi, DiS., vedoucímu ORM, který hovořil o proběhnutém
jednodenním školení vedoucích MH, dále o novelizaci hry Plamen a termínech konání dětských soutěží 
v letošním roce, vše uvedeno ve Zpravodaji č. 1/2022. 

O pár slov byla požádána zástupkyně vedoucí ORŽ pí. Monika Mužíková. Krátce zhodnotila práci žen.
Poslední zasedání ORŽ bylo společné s ORR. Dalším vystupujícím byl zástupce vedoucí ORP p. Pavel
Kandr.  Hovořil  o zimních seminářích preventistů,   které se nekonaly z  důvodu covidových opatření.
Budou probíhat v dubnu a květnu letošního roku. Předsedající vyzval vedoucího OROO p. Alberta Jíru o
jeho zprávu. OROO se schází pravidelně s ORP. Dne 26. února byla poslední porada OROO. Krátce
hovořil o Ukrajině. Dne 7. 4.2022 bude  zasedat  KROO které je vedoucím. 

Slovo dostal předseda OKRR p. Václav Lašek, který přítomné seznámil s hospodařením OSH za rok
2021. Čtvrtletně se provádí kontrola čerpání rozpočtu OSH. Čerpání  rozpočtu vždy  dopadlo dobře.
Inventura  majetku a hospodaření proběhla také velmi dobře. Nepotřebný majetek se navrhl k vyřazení 
z evidence. Poděkoval paní Jiřině Janečkové pracovnici OSH za velmi dobrou práci. 



Poté předsedající vyzval p. Václava Drhu vedoucího AZH o přednesení jeho zprávy. Pan Václav  Drha
také řekl, že těch akcí bylo méně ze stejného důvodu, jak již bylo zmiňováno. V roce 2019 se konalo  19
akcí. V roce 2020 už jen 8 a v roce 2021 pouze 6 a to z epidemiologických důvodů, které panovaly. Na
dubnovém zasedání AZH byli přijati dva noví členové do výboru AZH. Členská základna AZH čítá 182
členů a členek. Náš okresní AZH má 33 nositelů  Titulu  Zasloužilý  hasič, z toho je 5 žen. Připomněl
přítomným, aby včas předali pozvánky na setkání členů Aktivu ZH, které dnes obdrželi. Závěrem popřál
k velikonočním svátkům. 

Předsedající poděkoval p. Václavu Drhovi za jeho zprávu a vyzval o slovo p. Václava Laška předsedu
OKRR, který nás  seznámil s rozpočtem  OSH na rok 2022. Rozpočet je  vyrovnaný. 

Slovo dostal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, který provedl seznámení se Zpravodajem č. 1/2022 a s
materiály určenými  pro okrsky a sbory.  Během  covidu  vyšel  Zpravodaj OSH vždy jen jednou.  Se
Zpravodaji  je  potřeba  seznamovat  také  starosty  a  velitele   jednotlivých  sborů,  aby  byla  řádná
informovanost  mezi členy našeho sdružení. Okresní  hasičský ples byl zrušen. Je nutné podávat včas
informace do sborů včetně předání pozvánek členům, kterým jsou adresovány. Připomněl také placení
příspěvků  sbory za své členy AZH. Připomněl také PHL, která bude mít dvanáct soutěžních kol 
a počítat se bude do závěrečné tabulky pouze deset výsledků. Letos bude naše OSH spolupořadatelem
krajského kola hry Plamen. Stadion, ubytování a stravování je již zajištěno. Starosta dále  připomněl, že
soutěže  nahlášené na  OSH jsou pojištěné. Ostatní  soutěže si budou  pořadatelé nuceni pojistit  sami.
Nájemné za kancelář  OSH je  hrazeno OSH a HVP. Znovu apeloval na starosty 
a  velitel  okrsků  z  hlediska  předávání  materiálů  do  sborů  a  jednotlivým členům sdružení.  Pokud  se
informovanost  nezlepší, bude nucen na příštím  společném zasedání konkrétně jmenovat okrsky a jejich
funkcionáře, kteří si včas neplní své povinnosti. Připomněl  zasedání  KSH v Lužanech včetně  dopravy. 

Předsedající pan  Josef Noha otevřel  diskusi. Jako první se o slovo přihlásila Ing. Iveta Beneš Korunková
ředitelka HVP. Řekla, že HVP letos slaví 30 let od činnosti znovu založení pojišťovny. HVP vyhrává
veřejné  zakázky a má  stále co nabídnout. Základní  kapitál HVP je 323 mil. Kč. Na škodách bylo v roce
2021 vyplaceno 370 mil. Kč. Pobočka HVP v Plzni vlastní 53 mil. pojistného. Za rok 2021 byl po zdanění
zisk 14 mil. Kč. Seznámila přítomné se zkouškami pro zaměstnance HVP, kde paní Jiřina Janečková
pracovnice  našeho OSH  úspěšně tyto zkoušky  složila. Pochválila spolupráci s OSH. Závěrem  popřála
zdraví a klidný  život do dalších  let v této  napjaté  době. 

Dalším diskutujícím byl starosta KSH p. Josef Černý, který začal  hodnocením poslední doby, kdy se
změnilo hodně věcí. Uvedl, že věří, že letošní rok bude lepší.  Letos  bude na KSH provedena  kontrola
hospodaření z ústředí. Nejčastěji se prováděly  kontroly na OSH PJ, celkem 4x. Z Plzeňského kraje byly
podány návrhy na udělení dvou Titulů na „Záslužný řád“. Bylo celkem v rámci republiky schváleno pět
návrhů. Zástupci  KSH se nedověděli,  o koho se jednalo a ani  žádný konkrétní  výsledek.  Co se týče
splácení   dluhů paní   Vídršperkové, tak dluhy splácí.  Za rok 2021 KSH obdrželo 54.000 Kč.  Letos
doplatíme na SH ČMS 45.000.-Kč, na okresy ještě zbývá zaplatit 52.000.-Kč. Shromáždění delegátů OSH
rozhodlo o odstoupení od smlouvy s muzeem v Chotěšově. Materiál  převzal  SDH  Plzeň - město a  KSH
tento materiál  vyřadilo  z  evidence.  Starosta  KSH pokračoval  krajskými koly soutěží.  Plamen bude v
Klatovech, dorost bude v PJ, sport bude ve Stříbře. Od r. 2023 se bude  sport a dorost  konat  vždy na
stejném  místě a  to z důvodu  potřeby stejných překážek. Ušetří se tímto za přepravu překážek. Krátce se
zmínil o plastových členských  průkazkách a o datových  stránkách. Na rok 2021 jsme  dostali  dotaci
2.500.000 Kč od Plzeňského kraje. Suma je rozdělena do jednotlivých OSH dle daného klíče (paušální
částka + členská základna OSH). Do konání  okresních  kol pravděpodobně  nebudou  dotace dodány,
přijdou později.  Na konání  dvoudenního krajského kola Plamen je  dána suma 195.000 Kč. Závěrem
starosta KSH poděkoval za činnost.

Slovo si vzal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a hovořil o VH, které nám Covid oddálil. Upozornil na
dané termíny o hlášení  přehledu o majetku a závazcích. Dne 9. 4. 2022 se zúčastní jednání starostů, kde
se snad dozví nějaké konečné cifry, co se týče navýšení členských příspěvků. V letošním roce zatím
navýšení členských příspěvků na našem OSH nemusíme řešit, ale na rok 2023 to již bude aktuální. 



K zavedení datových stránek řekl, že jejich zřízení bude od 1. 1, 2023. Dále hovořil o krajské soutěži MH
Plamen. Seznámil všechny se současnou situací  Ing.  Jana Aulického, který vykonával léta vedoucího
kanceláře starosty SH ČMS. Naše 

Další diskutující byl p. Pavel Bača. Dotazoval se na cenu akcie HVP a zda budou nějaké dividendy. Na
jeho dotaz odpovídala ředitelka HVP Ing. Iveta Beneš Korunková tím, že v současné době nemají akcie
zas až tak velkou hodnotu. Vyzvala přítomné, aby akcie nikomu  neprodávali, protože  bychom  poté
mohli o naši HVP přijít. Naše HVP je jedna z mála  ještě  českých pojišťoven. Na její slova ještě navázal
předseda OKRR p. Václav Lašek a to ve stejném smyslu.

Posledním diskutujícím byl čestný starosta OSH p. Josef Veith, který velice krátce hovořil k členským
příspěvkům. Je doba, kdy se vše zdražuje, takže nám z hlediska navýšení členských příspěvků nic jiného
ani nebude zbývat než provést jejich rozumné navýšení. Předsedající p. Josef Noha náměstek starosty
OSH vyzval další k diskusi. Jelikož se již nikdo  nehlásil, diskusi  ukončil. 

Zapisovatel byl vyzván k přednesení usnesení. Po vyčerpání všech bodů usnesení bylo o tomto hlasováno.
Usnesení  bylo přijato všemi  přítomnými s právem hlasovacím. Dnešní společné zasedání bylo zahájeno
v 16.50 hodin (čekalo se na ředitelku HVP Ing.  Ivetu Beneš Korunkovou).   Společné zasedání  bylo
ukončeno v 19.00 hodin.

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..……... ………….……………………...
Bohumír Bucifal, DiS.       Milan Klečka

Zapsal: Ladislav Kaiser  V Klatovech 29.3.2022


